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Protokół nr 31/2021 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 14 grudnia 2021 r.   

w trybie zdalnym (z wykorzystaniem  środków porozumiewania 

się na odległość). 
 

Czas  trwania posiedzenia 10.00 – 10.17 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodnicząca Komisji 

2. Olszewski Grzegorz  – Członek Komisji 

3. Podogrodzka Ewa  – Członek Komisji 

4. Żukowska Maria   – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia.  
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, 

która po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach 

Komisji  uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku posiedzenia. 
 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 30/2021 z dnia 23 listopada 2021 r.  

4. Przyjęcie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
 

  



Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 30/2021 z dnia 23 listopada 2021 r.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 30/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

 

Ad 4. Przyjęcie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2022 r.  

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos?  
 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji: 

Materiał jest rzeczowy, konkretnie przygotowany. Zawiera dużo informacji, 

porównań z tym co było, z tym co jest. Bardzo pozytywnie oceniam 

przygotowanie tego materiału.   

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji:  

Otrzymaliśmy bardzo obszerny materiał dotyczący Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 r. i powiem szczerze, że zasmucił mnie fakt przedstawiony 

na stronie 31 „Większość respondentów ze szkół ponadpodstawowych (62,7%) 

odpowiedziała, że nie wie, czy na terenie miasta działają instytucje pomagające 

osobom z problemami z alkoholem lub innymi substancjami psychoaktywnymi”. 

Czytamy w tych materiałach, że prowadzone są kampanie profilaktyczne, 

edukacyjne, informacyjne. Nie wiem skąd to się bierze. Można coś więcej 

na ten temat powiedzieć? Dlaczego tak dużo młodzieży nie wie, gdzie się udać 

ze swoimi problemami?  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Ze swojej strony mogę tylko powiedzieć, że to jest tylko ankieta. W ankiecie 

wypowiadamy się na jakiś temat. Nie można stwierdzić jaki jest faktyczny stan 

wiedzy. W tym tekście źródłowym wskazane jest, że grupa nie jest w pełni 

reprezentatywna, ponieważ nie wszyscy wyrazili zgodę na udział w ankiecie. 

Pandemia też trochę spowodowała problem. Te ankiety internetowe mogą mieć 

pewne zakłamania. Niemniej jednak takie są odpowiedzi. Zaskakuje również 



to, że ludzie godzą się na reklamowanie alkoholu. Nie zauważają w tym nic złego. 

Ilość punktów sprzedaży może być większa. Te badania pokazują 

jaka jest świadomość, wiedza, jakie jest spojrzenie społeczności Miasta 

Inowrocławia.  

  

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r.?  

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0.  

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 25/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 r. 
 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było.  
 

Ad 6.  Sprawy bieżące. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Chce zabrać głos odnośnie planu pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej na I półrocze 2022 r. W miesiącu Lutym w podpunkcie drugim: 

 

„Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań wymienionych w „Planie działań 

w zakresie polityki zdrowotnej dla Miasta Inowrocławia na lata 2016-2021” 

za 2021 r.  

należy wprowadzić poprawkę: 

 

„Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań wymienionych w „Planie działań 

w zakresie polityki zdrowotnej dla Miasta Inowrocławia na lata 2016-2021” 

na lata 2019-2021.  

 

W związku z tym przystępujemy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem zmiany w planie pracy Komisji na miesiąc Luty I półrocza 

2022 r. ? 

 



głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 26/2021 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały o przyjęciu zmiany w planie 

pracy Komisji na miesiąc Luty I półrocza 2022 r.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Mam jeszcze pytanie do pana Naczelnika. Czy w Ośrodku Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Uzależnień w Inowrocławiu przy ul. Toruńskiej planuje 

się w roku 2022 remont pomieszczeń?  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Co roku planuje się drobne remonty. W tej chwili toczy się poważny remont. 

Remontowane są pomieszczenia. Ośrodek profilaktyki przejął część pomieszczeń 

po zlikwidowanym schronisku.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

Przewodnicząca Komisji 
 

Lidia Stolarska 
Protokółowała: 

Patrycja Lajstet 

 


